

國立高雄大學語文中心 報名須知規定

民國 111 年 11 月 15 日 「國立高雄大學語文中心 課務會議」修訂通過實施

- 第一條 學費皆不包含教材費。
- 第二條 招生人數不足,本中心得延長招生期間;如最終仍未達開班人數,恕不開班,學員 可申請退還學費。
- 第三條 如遇不可抗因素影響,需延期或取消開班,相關訊息另行公告於本中心官網,或以 Email 通知學員,敬請注意。
- 第四條 學員於報名註冊繳費後,因重大疾病(持公立醫院診斷證明書),兵役召集(持召集令)等特殊原因無法繼續就讀者,得辦理延期就讀或退費。
- 第五條 退費標準請參閱「國立高雄大學 推廣教育班 學員退費及延期就讀辦法」第三條全項規定。
- 第六條 延期及轉班後不得辦理退費。
- 第七條 報名額滿時報名表單將提早關閉,如欲申請預備資格,請直接 Email 聯絡以下信箱: clc@nuk.edu.tw或 lc@nuk.edu.tw。
- 第八條 為維持教室秩序,原則上本中心課程不開放旁聽。
- 第九條 本中心保留調整、修訂課程時間、上課地點及老師之權利,如有異動,異動資訊將在開課前 Email 通知或將修改後資訊公布至本中心官網。
- 第十條 本中心自編講義、教材皆具智慧財產權,請勿違法盜印。
- 第十一條 本校校區內全面禁止吸煙、喝酒、嚼食檳榔,敬請配合遵守規定。
- 第十二條 因自身不良行為影響或危害到其他學員者,本中心有權將其退學,且不予退還已繳 納之學費。
- 第十三條 對於曾來台從事「就業服務法第 46 條第 1 項第 8 款至第 10 款規定工作*」 及「持 特定國家護照者**」,我駐外館處得不受理以研習中文為由申請簽證。
 - *海洋漁撈工作、家庭幫傭及看護工作、為因應國家重要建設工程或經濟社會發展 需要,經中央主管機關指定之工作。
 - **持阿富汗、阿爾及利亞、孟加拉、不丹、喀麥隆、甘比亞、迦納、伊拉克、尼泊爾、尼日、奈及利亞、巴基斯坦、塞內加爾、索馬利亞、斯里蘭卡、敘利亞護照者;持印度旅行證者。



Registration Notice Rules of Language Center, National University of Kaohsiung

- Article 1 Tuition fees do not include textbook fees.
- Article 2 If the number of students is insufficient, we may extend the enrolling period; if there are not enough students at the end, the course would be canceled, and students can ask for refund.
- Article 3 If affected by force majeure (Ex: Typhoon), classes will be postponed or cancelled. Relevant information will be announced on the website or notified by Email. Please pay attention to check.
- Article 4 After registering and paying the fees, students who are unable to continue their studies due to "serious illness (with a public hospital diagnosis certificate)" and "call for military service (with a summons certificate)" can apply for postponement or refund.
- Article 5 For refund rules, please read the "article 3, Extension Education Students Refund and Postponement Procedures" by the Extension Education Center, National University of Kaohsiung.
- Article 6 No refund will be made after postponement and classes transferring.
- Article 7 The registration form will close early when the registration quota is full. If you want to apply for preliminary qualifications, please contact the following Email directly: clc@nuk.edu.tw or lc@nuk.edu.tw.
- Article 8 The courses do not allow auditing in principle.
- Article 9 We reserve the right to adjust and revise the course time, class location and teachers. If there is any change, the information will be announced on the website or notified by Email. Please pay attention to check.
- Article 10 The handouts and textbooks edited by our teachers are intellectual property rights, please do not copy them illegally.
- Article 11 Smoking, drinking, betel nut chewing, etc. are strictly prohibited on the campus. Please abide by the regulations.
- Article 12 If the student's bad behavior affects or endangers other students, we have the right to withdraw him/her from the course and no refund will be made.
- Article 13 Foreign passport holders who ever engaged in the jobs specified in "items 8 to 10, paragraph 1, article 46 of Employment Service Act*" or come from the "designated countries**" are not eligible for visitor visas for studying Chinese purpose.
 - *Include marine fishing/netting work; household assistant and nursing work; workers designated by the Central Competent Authority in response to national major construction project(s) or economic/social development needs.
 - **Include passport holders of Afghanistan, Algeria, Bangladesh, Bhutan, Cameroon, Gambia, Ghana, Iraq, Nepal, Niger, Nigeria, Pakistan, Senegal, Somalia, Sri Lanka, and Syria; Identity Certificate holders of India.